
 Protokół Nr XVI/07
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie
z dnia 30 października 2007 roku

Otwarcie obrad – godz. 1512

Zamknięcie obrad – godz. 1843

Ad. 1
Obrady XVI sesji  Rady Miejskiej  w Radkowie otworzył   Przewodniczący RM witając radnych,  sołtysów i 
przybyłych gości.

Ad. 2

Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są  prawomocne  –  w  sesji 
uczestniczyło  12  radnych  (lista  obecności  radnych  oraz  lista  obecności  sołtysów  i  gości  zaproszonych 
stanowią załączniki do protokołu).
 
Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał  radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4
Nie wniesiono  uwag do  protokołu  Nr  XV/07  z dnia  28  września  2007 roku  sesji  RM i  przystąpiono  do 
głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 12  radnych:   za – 12    przeciw –  0    wstrzymał się – 0.

Ad. 5
Przewodniczący  RM  –  zapytał  czy  są  uwagi  i  propozycje  do  dostarczonego  radnym  porządku  obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).
Burmistrz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad DRUKÓW NR: 8, 9, 10 i 11 oraz wniósł autopoprawkę 
do druku nr 9 -     w §1zmiana powierzchni z 2,68 ha na 2,58 ha

- w § 1 dopisać pkt. 5 działka nr 159/2 o pow. 0,02 ha
- będzie zmiana do druku nr 1 którą omówi skarbnik gminy. 

Przystąpiono do głosowania  nad przyjęciem proponowanego porządku obrad  z uwzględnieniem wniosków 
zgłoszonych przez Burmistrza: 
O godz. 1518 liczba radnych zwiększyła się do 13 w obradach uczestniczyła radna B. Kopalko.



Głosowało 13  radnych:  za – 13     przeciw –  0    wstrzymało się – 0.

Ad.6

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 28 września 2007 
roku do 29 października 2007 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).
Burmistrz wniósł aby sesja listopadowa odbyła się w nowo wybudowanym obiekcie w Centrum Szkoleń i 
Koordynacji Działań Ratowniczo - Gaśniczych w Radkowie.

A. Kukurba – zapytał jaka jest cena wywoławcza działki budowlanej na ulicy Jagiellońskiej i jaki jest areał 
takiej działki. 
Burmistrz  – wyjaśnił,  że dla  każdej  działki  będzie  sporządzony operat  szacunkowy,  ponieważ mają one 
różne powierzchnie i różny dostęp do mediów.

A. Kukurba – zapytał czy są zrobione operaty szacunkowe.

Burmistrz – wyjaśnił, że cztery działki posiadają operaty szacunkowe, zainteresowanym Burmistrz proponuje 
udanie się do biura geodezji.

Ad.7

R.  Gorczycki  –  pracownik  urzędu  -  przedstawił  informację  na  temat  przygotowaniu  gminy  do  sezonu 
zimowego (informacja stanowi załącznik do protokołu).

T. Kobierski – poprosił aby do odśnieżania ująć drogę do Pana Treli w Tłumaczowie.

R. Gorczycki – zapewnił, że droga będzie odśnieżana.

Ad.8
Burmistrz – złożył sprawozdanie z realizacji inwestycji (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Ad.9
T. Pawłowski – dyrektor GCKSiT – złożył sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury, Sportu i 
Turystyki za sezon (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

A. Kukurba – zapytał dyrektora jak wytłumaczy fakt zadłużenia, na wiosnę dyrektor oświadczył, że na jesień 
zakład będzie bez zadłużeń.



T.  Pawłowski  –  wyjaśnił,  że  sprawozdanie  dotyczy  części  turystycznej,  przy  tej  realizacji  budżetu 
osiągnięto wysokie dochody, jednak aby nastąpiła całkowita spłata długu należałoby zwiększyć dotację 
lub zmienić działalność instytucji.

J. Gorczycki – zapytał czy basen będzie remontowany.

T. Pawłowski – odpowiedział, że nie jest to jego decyzja, lecz radni decydują o budżecie i inwestycjach.

S.  Hajłasz  –  postawił  wniosek  o  zobowiązanie  dyrektora  do  przygotowania  na  sesję  listopadową 
sprawozdania z całej działalności GCKSiT w Radkowie.

T.  Pawłowski  –  odpowiedział,  że  przygotuje  na  następną  sesję  sprawozdanie  z  całej  działalności 
GCKSiT w Radkowie.
 

O godz. 1650 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1705.
Ad. 10

Druk NR 1   - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok

Skarbnik Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały z naniesioną autopoprawką.
 
Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

.
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:   za – 13       przeciw –  0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 -  w sprawie podatku od nieruchomości

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz poinformował o przyjętej polityce podatkowej oraz przedstawił stawki proponowane na rok 
2008 i uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego  projektu 
uchwały .



S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:    za –  11       przeciw –  0      wstrzymało się – 2.

J. Gorczycki – zapytał czy jest ściągalność podatku od firmy GEO-BUD oraz zaproponował aby nie podnosić 
podatku z roku na rok, lecz lepiej zwiększyć skuteczność ściągania zaległości w  podatku od nieruchomości.

Burmistrz – wyjaśnił, że nie ma ryzyka ze ściągalnością podatku, ściągalność podatku jest duża polega na 
zabezpieczeniu  na  majątku  właściciela  należności.  Jeżeli  chodzi  o  firmę  GEO-BUD  nie  ma  obaw  o 
ściągnięcie  zaległych  podatków.  Każda  należność  jest  zabezpieczona  hipotecznie,  działaniami 
komorniczymi oraz innymi działaniami warunkującymi kontynuację rozwoju firmy na naszym terenie. 

DRUK NR 3 - w sprawie stawek podatku od środków transportowych

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

J. Gorczycki – zapytał ile jest firm zarejestrowanych posiadających środki transportu.

Skarbnik gminy – wymieniła zarejestrowane środki transportu na terenie gminy Radków.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:    za –  13       przeciw –   0      wstrzymało się – 0.



DRUK NR 4 - w sprawie opłaty miejscowej

Burmistrz  – poprosił o głosowanie nad projektem uchwały poszczególne komisje.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:    za –   13    przeciw –   0    wstrzymało się –  0.

DRUK NR 5 – w sprawie opłaty od posiadania psów

Burmistrz – poprosił S. Hajłasza o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – poinformował, że Klub Radnych „ODNOWA” wnioskuje aby podatek został na poziomie 
2007 roku, a więc w wysokości 40 zł. oraz aby wysokość wynagrodzenia za inkaso podnieść z 5% do 
wysokości 10%.

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem aby stawka podatku od posiadania psów wynosiła 40 zł a 
nie 48 zł. i stawka wynagrodzenia za inkaso podnieść z 5% do wysokości 10%.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania z naniesionymi poprawkami zgłoszonymi przez Klub Radnych nad przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 13    radnych:    za –  12        przeciw –   1     wstrzymało się –  0.

DRUK NR 6- w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania pomocy w formie sprawiania pogrzebu



Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:    za –  13       przeciw –  0     wstrzymało się –  0.

DRUK NR 7 w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i 
zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:    za –  13      przeciw –  0     wstrzymało się –    0.

DRUK  NR  8  –  w  sprawie  zabezpieczenia  środków  na  współfinansowanie  przez  gminę  Radków 
przedsięwzięcia pn.: „Wspólny system gospodarki odpadami dla MZC w Kłodzku” 

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.



A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:    za –  13       przeciw –  0      wstrzymało się –  0.

DRUK NR 9 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w użytkowanie wieczyste w 
drodze bezprzetargowej

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13   radnych:    za –  13        przeciw –  0       wstrzymało się –   0.

DRUK  NR  10  –  w  sprawie  zabezpieczenia  środków  na  składkę  członkowską  Gminy  Radków  w 
Międzygminnym Związku Celowym w Kłodzku na rok 2008

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego negatywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki negatywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  negatywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13    radnych:    za –   0     przeciw –   13    wstrzymało się -  0.

DRUK NR 11 –  w sprawie  podpisania  porozumienia  o wzajemnej  współpracy  między  Gminą 
Radków a czeską wsią Šonov

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  13    radnych:    za –   13     przeciw –   0    wstrzymało się -  0.

O godz. 1751 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1804 .

Po przerwie w sesji uczestniczyło 12 radnych – z udziału obrad zwolnił się radny A. Kukurba.

Ad. 11

Przewodniczący RM:

 złożył  informację z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej  w 
Radkowie za 2006 rok (informacja stanowi załącznik do protokołu)

 odczytał informację Burmistrza z analizy oświadczeń majątkowych zastępcy burmistrza, skarbnika 
gminy  oraz  dyrektorów  i  kierowników  gminnych  jednostek  organizacyjnych  (informacja  stanowi 
załącznik do protokołu).

Ad. 12

J. Pabian – poinformował, że 5 października br. Pan Marusiak – mieszkaniec Radkowa zwrócił się z 
prośbą  o  interwencję  do   radnego  o  wyjaśnienie  sprawy  dotyczącej  trzech  mieszkań  socjalnych 
położonych w Radkowie przy ulicy Rynek 17 które dwa z nich UMiG jak twierdzi Pan Marusiak chce 
bezprawnie sprzedać, radny prosi Burmistrza o wyjaśnienie.

Burmistrz – poinformował, że po zbadaniu sprawy odpowie radnemu na piśmie.



S. Hajłasz – złożył wniosek formalny aby dyrektor GCKSiT w Radkowie na sesję listopadową złożył 
sprawozdanie  na  koniec  października  2007  roku  z  całej  działalności  GCKSiT  wraz  z  podaniem 
schematu organizacyjnego i rozkładem zajęć.

Przewodniczący poddał wniosek radnego S. Hajłasza pod głosowanie:
Głosowało 12 radnych:     za  -  12      przeciw -   0      wstrzymało się -   0 – wniosek został przyjęty.

Przewodniczący RM uzupełnił informację z analizy oświadczeń majątkowych:

 odczytał informację Wojewody Dolnośląskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 
Przewodniczącego RM w Radkowie i  Burmistrza MiG Radków (informacja stanowi  załącznik do 
protokołu)

 odczytał  informację  z  analizy  oświadczeń  majątkowych  przekazanych  przez  Naczelnika  Urzędu 
Skarbowego w Nowej Rudzie (informacja stanowi załącznik do protokołu)

 odczytał informację z analizy oświadczenia majątkowego przekazanego przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Kłodzku(informacja stanowi załącznik do protokołu)

J. Gorczycki zapytał Burmistrza:

1. dlaczego są likwidowane barierki przy bocznicy w Tłumaczowie, pracownik urzędu likwidujący 
barierki wyjaśnił, że są one niebezpieczne  dla otoczenia i ludzi. Radny uważa, że są inne 
metody i nie należy tego niszczyć

2. kto w gminie odpowiada za wytyczenie dróg transportu rolnego, mieszkańcy Tłumaczowa 
otrzymali mapy satelitarne gdzie drogi gminne są na terenach prywatnych. Radny obawia się, 
że może dojść do zaorania dróg gminnych przez osoby prywatne

3. o procedurę wypowiadania umów dzierżawy w gminie, poinformował, że niektórzy mieszkańcy 
Tłumaczowa są zbulwersowani sposobem wypowiadania umów dzierżawy, osoba z którą 
zerwano umowę nie została o tym poinformowana.

Burmistrz udzielił następujących odpowiedzi:

1.  odnośnie sprawy usunięcia barierek, Burmistrz nie wie kto zlecił  ich usunięcie, zbada sprawę i 
udzieli odpowiedzi na piśmie

2.  odnośnie sprawy wytyczenia dróg transportu rolnego, Burmistrz wyjaśnił, że mapy satelitarne nie 
są całkiem wiarygodne, jest to mapa orientacyjna która nie jest dokumentem. Jeżeli ktoś zauważy 
rozbieżności powinien to zgłosić i wtedy będzie zlecenie wytyczenia granic 

3.  odnośnie sprawy procedury wypowiadania umów dzierżawy, Burmistrz wyjaśnił,  że dzierżawca 
dostaje na piśmie decyzje o zerwaniu umowy dzierżawy. Nie zna przypadku, aby ktokolwiek nie 
została wcześniej powiadomiony. 

Ad. 13
Nie zgłoszono.

Ad. 14

Przewodniczący RM odczytał podziękowanie partnerskiej gminy Zadzim. Przewodniczący poddał pod 
rozwagę radnych zmianę godzin sesji z uwagi na zbliżający się okres zimowy.



J. Gorczycki – zapytał o sprawę drogi do Pani Soszyńskiej i sprawę barierek przy moście. Radny wie, 
że sprawa tej drogi była wielokrotnie omawiana przez Burmistrza jednak radny prosi o wyjaśnienie.

Burmistrz – wyjaśnił,  że pierwszy etap naprawy drogi został zakończony, jednak na dzień dzisiejszy 
brak  jest  ludzi  do  wykonania  tego  zadania.  Burmistrz  wie,  że  bariery  przy  moście  wymagają 
natychmiastowego remontu, jednak w budżecie brak jest środków finansowych na ten cel. Bariery wraz 
z mostem zostały wpisane do zadań klęsk żywiołowych i w następnym roku będą remontowane. 

S.  Hajłasz  –  podziękował  Burmistrzowi  w  imieniu  „Katarzynek”  za  zorganizowanie  wycieczki  do 
Lichenia.

J. Pabian – prosi aby pozostać przy tym terminie sesji jaki obowiązuje na dzień dzisiejszy. 

Ad. 15

Po wyczerpaniu porządku obrad   Przewodniczący RM zamknął XVI sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Lucyna Połowczuk
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